
Nr OR-BR.0002.6.2024 

PROTOKÓŁ Nr VI/2024 

 

z szóstej Sesji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy kadencji 2024-2029 

odbytej w dniu 08 listopada 2024 r. w godzinach 15,oo – 15,35 w sali posiedzeń                                  

w Urzędzie Gminy i Miasta Koziegłowy. 

 

Uchwały podjęte na sesji: 

 

1. Nr 44/VI/2024 w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Koziegłowy na 2024 r. 

 

2. Nr 45/VI/2024 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

 

3. Nr 46/VI/2024 w sprawie w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Koziegłowy dla fragmentu obszaru 

położonego w miejscowości Rzeniszów. 

 

4. Nr 47/VI/2024 w sprawie w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Koziegłowy dla wybranych obszarów. 

 

5. Nr 48/VI/2024 w sprawie w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Koziegłowy dla fragmentu obszaru 

położonego w miejscowości Pińczyce. 

 

Podjęte uchwały wraz z raportami z głosowań stanowią załączniki 1 – 5 do protokołu. 

Obrady sesji były transmitowane i utrwalono nagranie z obrad.  

 

Obradom sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady Gminy i Miasta Koziegłowy 

Pani Joanna Kołodziejczyk. 

 

Protokolant: Urszula Dyja. 

 

Radnych obecnych na sesji: 14.  

Radna nieobecna Pani Grażyna Sitek. 

 

Spoza Rady w Sesji uczestniczyli: 

 

-     Burmistrz Gminy i Miasta   Pan Jacek Ślęczka 

-     Sekretarz GiM Pan Krzysztof Bąk 

- Dyrektor GMOPS Pani Agnieszka Kłys 

- Dyrektor ZUK Pan Zbigniew Polak 

- Radca prawny Urzędu GiM Pan Sławomir Kania 

- Przewodniczące Samorządu Mieszkańców Koziegłów i Rosochacza  

- Sołtysi 
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Porządek obrad sesji: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Koziegłowy na 2024 r. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Koziegłowy dla fragmentu obszaru 

położonego w miejscowości Rzeniszów. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Koziegłowy dla wybranych obszarów. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Koziegłowy dla fragmentu obszaru 

położonego w miejscowości Pińczyce. 

10. Informacja Burmistrza Gminy i Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

11. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy i Miasta o działaniach podejmowanych                       

w okresie międzysesyjnym.  

12. Interpelacje i zapytania Radnych.   

13.  Wolne wnioski i informacje. 

14.  Zakończenie obrad 6 Sesji Rady Gminy i Miasta. 

 

Porządek obrad Sesji stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Przebieg obrad: 

 

           Ad. pkt 1  

           Przewodnicząca Rady Gminy i Miasta Koziegłowy Pani Joanna Kołodziejczyk dokonała 

otwarcia sesji, zwołanej w trybie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym - na wniosek Pana Burmistrza. Powitała przybyłych na sesję Radnych, Pana 

Burmistrza, kierowników jednostek organizacyjnych, kierowników i pracowników Urzędu 

Gminy i Miasta, Państwa Sołtysów, Panie Przewodniczące zarządów Miasta Koziegłowy                           

i dzielnicy oraz wszystkich zebranych.  

Pani Przewodnicząca Rady poprosiła Radnych o zalogowanie się w systemie głosowań,                             

a następnie poinformowała, że zgodnie z listą obecności i potwierdzeniem obecności w systemie 

do głosowania w sesji Rady Gminy i Miasta uczestniczy 14 Radnych. Stwierdziła więc, że sesja 

jest prawomocna. 

Listy obecności radnych i sołtysów stanowią załączniki nr 7,8 do protokołu. 
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            Ad. pkt 2   

            Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk poinformowała, że porządek obrad 

otrzymali wszyscy radni.  Zapytała czy radni będą zgłaszać wnioski w sprawie zmian porządku 

obrad sesji.  Wniosków nie zgłaszano, porządek obrad został przyjęty jednogłośnie (raport                      

z głosowania stanowi załącznik nr 9 do protokołu). 

 

      Ad. pkt 3 

 

             Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk poinformowała, że protokół                            

z poprzedniej sesji wywieszony był na tablicy ogłoszeń i był do wglądu w Biurze Rady, każdy 

miał możliwość zapoznania się z nim (protokół został również przesłany Radnym                                       

za pośrednictwem systemu eSesja). Zapytała czy Radni będą zgłaszali wnioski lub uwagi                    

do protokołu. Radni nie zgłaszali uwag.  

Protokół z poprzedniej sesji, która odbyła się w dniu 17 października 2024 roku został przyjęty                     

14 głosami „za” (jednogłośnie).  

Raport z głosowania stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

            Ad. pkt 4 
 

            Rada Gminy i Miasta Koziegłowy jednogłośnie powołała Komisję Uchwał i Wniosków         

w składzie: 

1. Pan Rafał Zenderowski 

2. Pan Andrzej Chojnowski 

3. Pan Bartłomiej Grzybek 

Raport z głosowania stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

          Ad. pkt 5 

 

        Pan Rafał Zenderowski przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy                           

i Miasta Koziegłowy na 2024 rok (załącznik nr 12 do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 44/VI/2024 w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Koziegłowy na 2024 rok  

została przyjęta 14 głosami „za” ( jednogłośnie).  

 

        Ad. pkt 6 

 

        Pan Rafał Zenderowski przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej (załącznik nr 13 do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 45/VI/2024 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej została przyjęta 

14 głosami „za” (jednogłośnie).  
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        Ad. pkt 7 

 

          Pan Bartłomiej Grzybek przedstawił projekt uchwały w sprawie przystąpienia                                  

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta 

Koziegłowy dla fragmentu obszaru położonego w miejscowości Rzeniszów (załącznik nr 14                  

do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 46/VI/2024 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Koziegłowy dla fragmentu obszaru 

położonego w miejscowości Rzeniszów została przyjęta 10 głosami „za”, przy 1 głosie  

przeciwnym ( „przeciw” głosował Radny Pan Bartłomiej Grzybek,) oraz przy 3 wstrzymujących 

się głosach ( od głosu wstrzymali się Radni: Pan Andrzej Chojnowski, Pan Artur Kciuk,                         

Pan Rafał Zenderowski). 

 

         Ad. pkt 8 

 

         Pan Andrzej Chojnowski przedstawił projekt uchwały w sprawie przystąpienia                             

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta 

Koziegłowy dla wybranych obszarów (załącznik nr 15 do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 47/VI/2024 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Koziegłowy dla wybranych obszarów została 

przyjęta 14 głosami „za” (jednogłośnie). 

 

         Ad. pkt 9 

 

          Pan Bartłomiej Grzybek przedstawił projekt uchwały w sprawie przystąpienia                              

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta 

Koziegłowy dla fragmentu obszaru położonego w miejscowości Pińczyce (załącznik nr 16 do 

protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 48/VI/2024 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Koziegłowy dla fragmentu obszaru 

położonego w miejscowości Pińczyce została przyjęta 14 głosami „za” (jednogłośnie). 

 

         Ad. pkt 10 

 

    Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Panu Burmistrzowi, celem przedstawienia 

informacji o działalności w okresie międzysesyjnym. 
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Pan Burmistrz na wstępie podziękował za przyjęcie propozycji, aby w trybie nadzwyczajnym 

odbyła się Sesja Rady oraz przegłosowanie dzisiejszych uchwał. Temat był o tyle istotny,                              

iż Dyrektor GMOPS Pani Agnieszka Kłys wraz z pracownikami napisali projekt w ramach 

funduszy społecznych, w ramach wsparcia wieku senioralnego i będziemy mogli przez półtora 

roku realizować projekt o wartości ponad 1 mln zł. środków z dofinansowania. Będziemy mogli 

świadczyć wiele obszarów wsparcia dla naszych seniorów, począwszy od klubu seniora,                         

a kończywszy na wsparciu fizjoterapeutycznym i pomocy społecznej osobom starszym, które 

będą potrzebowały pomocy na miejscu.  

 

Następnie Pan Burmistrz przedstawił informację o działalności w okresie międzysesyjnym,                      

a mianowicie: 

− zakończono projekt związany z rewitalizacją kościoła św. Antoniego w Koziegłówkach, 

odbyła się ostateczna kontrola i rozliczenie. Podkreślił dużą zasługę Pani Dyrektor GMOPS 

Agnieszki Kłys, ponieważ wiele działań środowiskowych i społecznych, które były 

uzupełnieniem projektu unijnego udało nam się wspólnie z parafią oraz wspólnie                                     

z mieszkańcami zrealizować. Takim kończącym projekt przedsięwzięciem był 

Międzynarodowy XIII Festiwal Pieśni Maryjnej w Koziegłówkach. Podziękował 

gospodarzom tego miejsca oraz organizatorom za to, że mogliśmy przez dwa dni być w tym 

wyjątkowym miejscu na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy; 

− odbyło się otwarcie „Zielonej Pracowni” w Gniazdowie, w kolejnej szkole na terenie Gminy 

i Miasta, w którym uczestniczyli przedstawiciele samorządu Gminy i Miasta Koziegłowy. 

Jest to przedsięwzięcie służące do wszechstronnego rozwoju dzieci i młodzieży w edukacji 

szkolnej. Ta zielona pracownia w Gniazdowie jest dobrym przykładem jak można za środki 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska, przy niewielkim wsparciu z budżetu 

Gminy i Miasta Koziegłowy, stworzyć przestrzeń edukacji oraz wyposażyć w pomoce 

naukowe, które będą pomagały w edukacji grup korzystających z tej pracowni; 

− uzyskano pozwolenie na budowę kanalizacji sanitarnej w obszarze Lgota Nadwarcie – Lgota 

Górna drogi wojewódzkiej i powiatowej, jesteśmy przed podpisaniem umowy z wykonawcą 

na realizację tej inwestycji. Wpłynęło pięć ofert na ten przetarg, obecnie są one sprawdzane 

pod względem formalnym i merytorycznym i jeżeli nie będzie żadnych przeszkód, jeszcze          

w tym roku podpiszemy umowę i wyraził nadzieje, że w pierwszej kolejności wejdzie                       

w realizację budowy przy ulicy Jurajskiej w ciągu drogi powiatowej; 

− na terenie Gminy i Miasta porządkowane i realizowane są zadania w zakresie gospodarski 

wodno-ściekowej poprzez różnego rodzaju działania podejmowane przez jednostki podległe 

Gminie i Miastu Koziegłowy; 

− nowe perspektywy finansowe jeszcze nie są wiadome, z wyjątkiem projektu w ramach 

Europejskiego Funduszu Społecznego, realizowanego przez GMOPS; 

− odbyło się posiedzenie członków Związku Gmin i Powiatów Subregionu Północnego 

Województwa Śląskiego i oprócz wspomnianego projektu mamy przed sobą jeszcze jeden           

w trakcie realizacji tj. magazyny energii dla osób prywatnych, mieszkańców Gminy i Miasta 

Koziegłowy. Jesteśmy już po podpisaniu umowy z Urzędem Marszałkowskim, będziemy       

się przygotowywać do przetargu, wyboru podmiotu oraz całej procedury związanej                           

z podpisywaniem umowy z beneficjentami – osobami zakwalifikowanymi do tego projektu; 
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− kolejne obszary wsparcia to czas bardziej odległy, myśli że przyszły rok, wieloletnia 

prognoza finansowa, ale i nasze założenia okołobudżetowe w dużym stopniu będą musiały 

być podporządkowane pod harmonogram i możliwości naboru procedury pozyskiwania 

środków zewnętrznych i nad tym przez najbliższe dwa miesiące, jako Urząd i Subregion 

skupiać się będziemy; 

− uczestniczył w Gali Jubileuszowej Fundacji „Przyjaciel z Sercem” to jest Centrum Integracji 

Społecznej, które obecnie działa wyłącznie na terenie Myszkowa. Niemniej jednak Pani 

Agnieszka Kłys była również inicjatorem tego działania CIS-u, wpisu łączącego Mrzygłód                   

i Koziegłowy, stąd te dobre relacje i współpraca do tej pory funkcjonuje; 

− uczestniczyliśmy w wielu wydarzeniach o charakterze patriotycznym, lokalnym. Jesteśmy      

w okresie wigilii Święta Niepodległości, stąd uczestnictwo w dniu wczorajszym w szkole                 

w Winownie na uroczystościach patriotycznych związanych z poświęceniem tablicy 

katyńsko-smoleńskiej. W dniu dzisiejszym przedstawiciele samorządu Gminy i Miasta 

Koziegłowy uczestniczyli w ognisku patriotycznym w Mysłowie, również uczestniczyli             

w dniu dzisiejszym o godz. 11,11 w odśpiewaniu hymnu narodowego na Rynku                               

w Koziegłowach, organizowanego przez Zespół Szkół w Koziegłowach, a następnie 

uroczystości w Miejsko-Gminnym Ośrodku Promocji Kultury w Koziegłowach. Były                        

to wydarzenia, które wpisują się w kalendarz wydarzeń patriotycznych ale i tych, które 

szkoły i środowiska przepięknie przygotowują; 

− odnawialne źródła energii – jak wspomniał wcześniej umowa na magazyny energii jest 

podpisana, natomiast w przyszłym roku będziemy aplikowali o odnawialne źródła energii 

dla mieszkańców i beneficjentów, osób prywatnych. Postaramy się, aby przedmiot i zakres 

był zgodny z oczekiwaniem i wnioskami mieszkańców. Największe utrudnienie będzie 

takie, o czym wielokrotnie informował, że nie ma już dotacji, a będą tylko i wyłącznie 

formy pożyczek w 50% po zrealizowaniu umarzalne; 

− w najbliższej przyszłości czeka nas przygotowanie się do otwarcia Żłobka w Koziegłowach. 

Jeżeli chodzi o sprawy formalne i proceduralne, jesteśmy po całym procesie 

przygotowywania zarówno statutu, regulaminu, ale i również danych organizacyjnych                          

co do rozpoczęcia działalności. Myśli, że sesja pod koniec listopada wprowadzi pierwsze 

działy, rozdziały i paragrafy, z których będziemy mogli zatrudnić dyrektora oraz rozpocząć 

działania w kierunku podpisywania umów i kontraktów z rodzicami dzieci, które ma 

nadzieję, że 2 stycznia 2025 roku rozpoczną edukację żłobkową. 

 

Pan Burmistrz poinformował, że samorząd Gminy i Miasta Koziegłowy wspólnie z jednostkami 

OSP, kołami gospodyń wiejskich, sołtysami, radnymi oraz mieszkańcami organizuje Święta 

Niepodległości w poszczególnych parafiach. W związku z tym, że w bieżącym roku nasz 

dekanat nawiedzany jest ikoną Matki Boskiej Częstochowskiej, zdecydowano się włączyć                      

w cykl tych uroczystości i 11 listopada br. o godz. 12,oo jest uroczysta msza w intencji 

Ojczyzny, na którą ksiądz proboszcz parafii Koziegłówki wszystkich zaprasza. 

Następnie Pan Burmistrz poinformował, że w dniach 16 i 17 listopada w hali sportowej                         

w Koziegłowach odbędzie się konkurs tańca towarzyskiego, na który zaprosił zebranych oraz 

wszystkich mieszkańców Gminy i Miasta Koziegłowy. 
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         Ad. pkt 11 

 

               Pani Przewodnicząca Rady przedstawiła informację o działaniach podejmowanych                       

w okresie międzysesyjnym.  

     W okresie od ostatniej sesji Rady w dniu 17 października 2024 r. podejmowane działania to: 

- przygotowanie porządku obrad bieżącej sesji Rady oraz wspólnego posiedzenia Komisji; 

-    praca nad materiałami sesyjnymi. 

 

Do Rady Gminy i Miasta wpłynęła skarga mieszkanki Gminy Koziegłowy skierowana                          

do Wojewody Śląskiego, a przesłana według właściwości do Rady Gminy i Miasta Koziegłowy, 

dotycząca braku działań w sprawie zalewania nieruchomości skarżącej przez sąsiada wskutek 

wykonanych przez niego robót budowlanych. Nadmieniła, że skarga nie dotyczy kompetencji 

Urzędu Gminy, powinna znaleźć się w nadzorze budowlanym. Skargę przekazano 

Przewodniczącemu oraz członkom Komisji Skarg, Wniosków i Petycji celem przeprowadzenia 

postępowania wyjaśniającego przez Komisję, wydania opinii i zaproponowania Radzie sposobu 

rozstrzygnięcia skargi oraz przygotowania w tym zakresie projektu uchwały wraz                                    

z uzasadnieniem. Po przeprowadzeniu postępowania wyjaśniającego przez Komisję, skarga 

będzie procedowana na kolejnej sesji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy planowanej na dzień     

28 listopada br.  

 

        Ad. pkt 12 
 

        Radni nie składali pisemnych interpelacji. 

 

       Ad. pkt 13 
 

   W wolnych wnioskach zabierali głos: 

− Radny Pan Andrzej Szóstak – na ostatniej Sesji Pan Burmistrz wspominał o drodze 

wojewódzkiej 789, zapytał więc czy Zarząd Dróg Wojewódzkich podjął już jakąś decyzję              

w sprawie przebudowy i remontu, bo jak widzi remont się odbywa na ul. Żareckiej, a dalej 

nie widać postępów. Pytał co zamierzają zrobić dalej; 

− Pan Burmistrz wyjaśnił, że obecnie jest podpisywany aneks pomiędzy Województwem 

Śląskim a Gminą i Miastem Koziegłowy w celu zabezpieczenia środków, udziału własnego 

Gminy i Miasta Koziegłowy w remontowanym odcinku. Natomiast decyzja Sejmiku 

Województwa Śląskiego nie zapadła, nie zostały zabezpieczone środki na ogłoszenie 

przetargu; 

− Pan Michał Kubalski nawiązał do wypowiedzi Pana Burmistrza z dzisiejszych obrad, że Pan 

Burmistrz ma nadzieję, że 2 stycznia 2025 r. dzieci w żłobku rozpoczną edukację. Zapytał 

więc czy jest jakieś zagrożenie dla terminu otwarcia, czy wykonawca do 2.12. br. zgodnie                    

z aneksem wyrobi się z pracami, czy jesteśmy bezpieczni; 

− Pan Burmistrz wyjaśnił, że nie ma nadziei, a ma pewność, że 2 stycznia 2025 r. żłobek 

będzie otwarty; 

− Pani Przewodnicząca Rady podkreśliła, że na to właśnie czekają rodzice. 
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        Ad. pkt 14 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk 

zamknęła obrady szóstej Sesji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy, dziękując radnym oraz 

zaproszonym gościom za przybycie i udział w sesji. 

Na tym obrady szóstej Sesji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy zakończono. 

 

Protokół sporządziła 

Urszula Dyja. 

 

 

 

 

 

 

 

 


